
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Statsministeren

Dato: 26. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 87
Statsministeren bedes redegøre for, hvordan det kommer den almindelige
dansker og dansk fiskeri til gode, at regeringen bruger ca. 28 mio. kr. på at
overføre fiskeriområdet til et andet ministerium?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S) og Ib Poulsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Simon.Kollerup@ft.dk, Ib.Poul-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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